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ZAPISNIK  
S 36. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
36. sjednica VMO Vojak održana je 22. veljače 2018. (četvrtak) s početkom u 10 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg- Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO  
- Nikola Dujić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 

 

Zapisnik s 35. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dan žena- dogovor oko programske aktivnosti 
2. Razlika sredstava za komunalne prioritete iz 2016. i 2017. godine-

očitovanje 
3. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
4. Tekuća komunalna problematika 
5. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Predsjednica Vijeća MO Vojak, gđa. Elena Šegota- Paladin upoznala je prisutne s 
programom obilježavanja Dana žena. Programska aktivnost održati će se u suradnji s 
mjesnim odborom Grad Trsat, 8. ožujka 2018. godine u prostorijama MO Grad Trsat, Trg 
Viktora Bubnja 2A. Program će započeti u 17 sati i 30 minuta radionicom „Može li 
prijateljski odnos zamijeniti psihoterapijski odnos?“. Predavanje će prirediti gđa. Tanja 
Stanić iz udruge A.S.K. Ri. Nakon predavanja uslijediti će glazbeni program Damira 
Badurine uz prigodni domjenak i druženje. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno usvojilo je predloženi program programske aktivnosti 
Dan žena . 



  
AD 2 

Predsjednica Vijeća MO Vojak, gđa. Elena Šegota- Paladin pročitala je prisutnima dopis 
Rijeka prometa koji obavještava Vijeće o preostaloj razlici novčanih sredstava za 
komunalne prioritete iz 2016. i 2017. godine u iznosu od 10.278,90kn. Prema ranijem 
dogovoru Vijeća preostala sredstva planiralo se utrošiti na postavu rubnjaka u Ul. S. 
Krautzeka kod kbr. 92ABC no izvidom na terenu utvrđeno je kako ista nije u nadležnosti 
Rijeka prometa već u nadležnosti Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti. Slijedom 
navedenog predlaže se da se iz preostalih sredstava djelomično sanira nogostup u 
Mihanovićevoj ulici (na lokacijama gdje je došlo do oštećenja postojećeg asfalta) te na 
oštećenje kolnika u ulici Prilaz Vladimira Gortana. 
  
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je nakon kraće rasprave 
jednoglasno odlučeno da se Rijeka prometu uputi dopis prema kojem se od 
preostale razlike sredstava traži sanacija nogostupa u Mihanovićevoj ulici i kolnika 
u ulici Prilaz Vladimira Gortana. OGU za komunalni sustav uputiti će se dopis sa 
zamolbom da se rubnjaci u Ul. S. Krautzeka kod kbr. 92ABC postave iz sredstava za 
redovno godišnje održavanje.  
 
 
 

AD 3 
 AD 3.1. 

 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu gđe. Juretić Marine koja u ime stanara zgrada 
na adresi Drage Šćitara 10 i 12 te Marohnićeve 3 traži da se na ulazu u parkiralište ispred 
navedenih zgrada postavi klizni stupić. Kako je navedeno u dopisu stanari imaju problema 
s narušavanjem javnog reda i mira u noćnim satima, a vozila su često parkirana na način 
da onemogućavaju pristup interventnim vozilima. 

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Vijeće mjesnog odbora nema 

nadležnost nad ometanjem javnog reda i mira te je gđa. Juretić upućena da se 
obrati nadležnoj policijskoj postaji i dežurnom komunalnom redaru. Postavljanje 
kliznog stupića na ulasku u parking nije moguće obzirom da se radi o javnoj 
površini i javnim parkirnim mjestima. Predloženo je da se na prilazima zgradama 
iscrtaju znakovi zabrane parkiranja, uz prethodnu suglasnost stanara, kako bi se 
omogućio nesmetani pristup interventnim službama.   

 
 
 AD 3.2. 

 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o dopisu gosp. Badurine iz Rumata koji se Vijeću obratio u 
ime ovlaštene predstavnice stanara gđe. Doris Kušić s molbom da se posade stabla na 
javnoj zelenoj površini u blizini zgrade. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Jednoglasno je odlučeno da se 
predloženo uvrsti u prijedloge komunalnih prioriteta za 2019. godinu. 

 
 
 AD 3.3. 

 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o zamolbi gosp. Šegulje (D. Šćitara 6) da se počisti prolaz 
između Marohnićeve ulice i Ul. D. Šćitara te prilaz zgradi na kućnom broju 4 koji se nalazi 
uz dječje igralište. Nadležnim službama proslijeđen je zahtjev građana te je sukladno 
tome na terenu izvršeno čišćenje navedenih površina. 



Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  

 
 
 AD 3.4. 

 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu poslanom KD Čistoći vezano za primjedbu 
građana s područja MO Vojak kako se površine na kojima se nalaze spremnici za otpad  
ne čiste redovito. Naročito se to odnosi na površine oko spremnika. Iz KD Čistoća navode 
kako se površine oko spremnika čiste prilikom pražnjenja spremnika te će na isto 
djelatnici obratiti dodatnu pozornost.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
  
AD 4 
 AD 4.1. 

 Članica Vijeća, gđa. Ružica Ažman prijavila je šljunak na nogostupu u Marohnićevoj ulici 
(ispod kućnog broja 10 na adresi D. Šćitara). Problem se pojavio nakon što se uz 
navedenu površinu sagradio zid u podnožju kojega je nasut šljunak. Zbog nedovoljno 
ukopane zemljane podloge šljunak se prosipa po nogostupu što može biti opasno za 
pješake koji onuda prolaze. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Problem će se uputiti na rješavanje 
nadležnim službama. 

 
 
 AD 4.2. 
 Članica Vijeća, gđa. Ružica Ažman upozorila je Vijećnike kako na parkiralištu u 

Marohnićevoj ulici (istočno od kbr 4) u postojeća kamena postolja nisu zasađena nova 
stabla nakon što su stara uklonjena. Moli da se nadležnim službama uputi zahtjev da se 
na navedenoj lokaciji posade nova stabla. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Problem će se uputiti na rješavanje 
nadležnim službama. 

 
 
 AD 4.3. 

 Članica Vijeća, gđa. Ružica Ažman upozorila je Vijećnike kako su na početku Ul. Nike 
Katunara (ispred bivše papirnice Taz) sagrađene nove stepenice koje nisu prilagođene 
pješacima.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te će se Komunalnom redarstvu 
uputiti dopis da se izvidi da li su novo izgrađene stepenice napravljene sukladno 
pravilima. 

  
 
 AD 4.4. 

 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin predložila je da se počisti kanal u Ul. 
Prilaz Vladimira Gortana koji se nalazi uz prodavaonicu Brodokomerca. 

 



Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Problem će se uputiti na rješavanje 

nadležnim službama. 
 
 
 AD 4.5. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin zatražila je da se ponovno uputi zamolba 

nadležnim službama da se očiste upojne šahte na parkiralištu u Ul. Nike Katunara istočno 
od kbr 12.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Problem će se uputiti na rješavanje 
nadležnim službama. 

 
 
 AD 4.6. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin prijavila je potrebu za orezivanjem 

čempresa u Ul. Drage Šćitara u blizini pješačkog prijelaza prema Parku Heroja. Čempresi 
u drvoredu ometaju preglednost samog pješačkog te ih je potrebno orezati. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Problem će se uputiti na rješavanje 
nadležnim službama. 

   

 
 
AD 5 
Nije bilo prijedloga. 

 
 
 
Sjednica je završila u 12 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednica Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                   Elena Šegota- Paladin 


